

歡迎參加團契聚會

You Are Invited to Join Our Fellowship Activities

	負責人 Coordinator	網上 Virtual	日期 Date	時間 Time
Tacoma 國語Mandarin	趙滌	Zoom ID: 854 1002 1422 PW: lovejesus	每週五	7:45pm 至 9:30pm
Puyallup 國語Mandarin	陳子菲	Zoom ID: 883 3468 4709 PW: 519000	每月第一 週與第三 週的週五	7:45pm 至 9:30pm
Federal way 國語Mandarin	陳明聖	Zoom ID: 835 8647 6453 PW: 141301	每月第二 週與第四 週的週五	7:30pm 至 9:00pm
查經班 國語Mandarin	袁牧師	教會網站	每週四	10:00am 至 11:00am

事奉人員	今日	下個主日
講員 Preacher	聶子傑弟兄 Brother Jackey Lip	馬暉弟兄 Brother Tony Ma
司會 Moderator	王玉偉 David	王治宇 Zhiyu
翻譯 Interpreter	梁好 Hao	梁好 Hao
領詩 Song Leader	王玉偉 David 梁好 Hao	王治宇 Zhiyu 趙滌 Di
歡迎/招待 Greeting/Usher	劉雲 Yun 康凱 Kai	文雋 Jun Samuel Bai
司琴 Pianist	取消 Cancelled	取消 Cancelled
午餐 Lunch Service	康凱	康凱

週日聚會時間表

SUNDAY WORSHIP SCHEDULE

中英文成人主日學 Mandarin/English Adult Sunday School	10:00am—10:45am
青少年主日學 Youth Sunday School	11:00am—12:00pm
中/英文主日崇拜 Mandarin/English Worship Service	11:00am—12:15pm
兒童主日學 Children Sunday School	11:00am—12:15 pm



塔可馬華人證道堂
Evangelical Chinese Church of Tacoma

教會電話 Church Phone: (253)474-2443

牧師郵箱 Pastor Email: ecctpastor@gmail.com



NOTE

向下扎根

Take Root Below

向上結果

Bear Fruit Above

教會地址church address

7701 Lakewood Dr. W, Lakewood, WA 98499

郵寄地址mailing address

P.O. Box, 98438, Lakewood, 98496

November 19, 2023



November 19, 2023

序樂 PRELUDE	
宣召/禱告 CALL TO WORSHIP/ PRAYER	詩篇 Psalms (95: 1-2)
詩歌敬拜 PRAISING IN SPIRIT	聖靈的火 我的靈讚美你 如影展翅上騰 Spirit fire 10000 reasons Soar on wings like an eagle
牧者禱告 PASTORAL PRAYER	
讀經 SCRIPTURE READING	約拿書 Jonah 2: 1-9
證道 SERMON	在魚腹中發出的感恩 Thanksgiving from within the belly 聶子傑
三一頌 DOXOLOGY	
祝福 BENEDICTION	袁牧師 Rev. Luke Yuan
家事分享 WELCOME AND ANNOUNCEMENTS	

會後請往交誼廳共享午餐
Lunch in Fellowship Hall After Service

報告代禱事項

我們衷心歡迎老朋友Jackey弟兄再次來到我們中間證道。願神祝福Jackey弟兄的事奉和生活。在這感恩的季里，讓我們每天為所領受的恩典獻上感恩，也記念周圍有需要的人，與他們共享從主所領受的恩典。

報告事項

1. 今天下午1點繼續受洗班的課程。如果您有兴趣参加，请与牧师联系。
2. 今天下午1點，敬拜團隊和兒童主日學開始練習聖誕獻詩。
3. 今年聖誕節，主日學計劃帶領孩子們參與Angel Tree的公益活動。這個活動主要是幫助那些父母在監獄的家庭的孩子們採購聖誕禮物。今年主日學將幫助9個家庭，共25個孩子。下個主日（11/26）敬拜結束後，主日學會在教會舉行糕餅義賣。歡迎大家踴躍參與。
4. 11月22日（週三）教會將舉行感恩節的特別聚會。愛宴于6:30pm開始，感恩分享在晚餐後7:30pm開始。歡迎大家帶上好菜，一同來數算神豐富的恩典。

代禱事項

1. 湯教授上週已從康復中心回到家中。請大家為湯教授的後續治療和康復代禱。
2. 請為教會的聘牧代禱，求主預備合適的僕人來到教會，與我們一起搭配服事神。

上週奉獻

經常	FISH	建堂	總額
\$3728.05	\$0	0	\$3728.05

本週金句:

但我必用感謝的聲音獻祭與你。我所許的願，我必償還。
救恩出於耶和華。（約拿書 2:9）

Announcements and Prayer Items

We like to extend a warm welcome to our dear friend brother Jackey Lip for preaching in our church. May God richly bless brother Jackey's ministry and life. During this Thanksgiving season, let us be thankful for all the goodness from God each day, and remember to share our blessings with those who surround us in needs.

Announcements

1. There will be baptism class today at 1:00 pm. If you are interested, please contact Rev. Yuan.
2. There will be choir practice for Christmas to celebrate the birth of Jesus Christ.
3. Our Sunday School is planning to participate in Angel Tree program, which helps provide Christmas gifts to those kids, whose parents are in prison. This Christmas, nine families, a total of 25 children are on the list of our SS's Angel Tree activity. To raise the fund, there will be home-made bakery sale next Sunday (11/26) after worship. Welcome all to participate.
4. Church will hold Thanksgiving gathering on 11/22. A potluck dinner at 6:30 pm will proceed with sharing time at 7:30 pm. Please plan to come to count God's blessing together.

Prayer Items

1. Prof. Tang went back home last week from the rehab center. Please pray for Prof. Tang's treatment and recovery.
2. Please pray for our pastoral search. May God lead His servant to our church according His will.

LAST WEEK'S OFFERINGS

General	FISH	Building	Total
\$3728.05	\$0	0	\$3728.05

THIS WEEK'S BIBLE VERSE:

But I, with shouts of grateful praise, will sacrifice to you. What I have vowed I will make good. I will say, 'Salvation comes from the Lord.'" (Jonah 2: 9)